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欢迎来到英国安全培训集团的网站。     
 

英国安全培训集团专门提供 SIA认证的培训课程以及一系列其它课程。我们为所有行业提供专

业的安保服务，比如在英国范围内提供 VIP关闭保护，活动安全，零售，休闲，宗教场所和招

聘 。 
 
我们在英国和国外提供所有的课程和服务。我们顶尖的专业团队保证为您提供最好的培训和服

务。我们能够为我们的客户提供定制、高效、经济的服务和安全解决方案。 

我们提供的服有： 

• 门卫、监督 

• 关闭保护 

• 活动/特别活动/婚礼 

• 酒店和休闲安全 

• 住宅安全 

• 静态防护/建筑工地 

• 商业和民用安全 

• 零售和工业场所、建筑工地 

• 资产安全 

• 教育机构/医院/宗教建筑 

• 红地毯活动 

• 控制 VIP 

• 监护的旅行 

• 和更多 

 
无论您是长期、短期、几小时、还是 1 天 24 小时的需要，我们都可以满足您的要求，为客户

和访问英国或欧洲的学生提供高效、经济的全套安全解决方案。 
 
 
关闭保护 
关闭保护个人关闭的保护过程非常复杂，是一项非常艰巨的任务。英国安全培训集团拥有该领

域的专家，在英国和海外拥有多年的运营经验。我们所有的贴身保护人员均受过急救培训。 
 



我们拥有一支由男性和女性的近距离保护人员组成的团队，他们为客户提供最大程度的人身保

护，最大程度的关注和绝对谨慎的保护，并始终遵守保密规定。英国安全培训小组的工作人

员在英国和海外拥有杰出的工作历史，在英国军队、 皇家军警、反绑架专家、反恐专家、消

防手臂训练专方面具有丰富的经验。我们的人员和顾问都有为领导、名人、商界人士，家庭、

首席执行官、资产和设施等提供密切保护/身体保护的杰出的服务历史。 
 
我们同样拥有为来自海外和中东的学生和个人提供近距离保护的经验，使他们来到英国学习或

休闲或夜晚外出入时，我们训练有素的工作人员可以协助和保护他们的安全，确保他们学习或

旅游的愉快和安全。这些帖身保护的服务包括： 

• VIP保护：护送/旅行安全 

• 低/高配置保护状态 

• 住宅安全团队 

• 安全训练的司机 

• 监视和反监视 

• 威胁与风险评估 

• 安全系统咨询 

• 证人保护 

• 冲突管理和自卫 
 
 

贵宾/行政专门车队 
我们可以安排具有高技能和训练有素的司机的行政车辆。这些车辆都以具有竞争力的

价格安排为商务或个人使用，并具有高度谨慎和保密性。我们的司机在地面运输的各

个方面都有经验。我们可以在整个英国（伦敦、曼彻斯特、利物浦、利兹、苏格兰等

其他城市）和欧洲（法国、德国、意大利、西班牙等其他国家）提供这些服务。 
 
如果您有什么问题、意见、或需要更多的信息，请使用下面的表格联系我们： 

办公室：(0044) 161 505 0231 

移动：(0044) 742 254 3013 

电子邮件：info@uksecuritytraininggroup.co.uk 

网站：www.uksecuritytraininggroup.co.uk 
 
 
 
 
 

 
 
  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

感谢您阅读英国安全培训集团信息包，如有什么疑问，请随时与我们联系，我们非常

乐意为您服务。 
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Salford  
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Welcome to UK Security Training Group’s website.  
 
UK Security Training Group specialises in delivering SIA accredited training courses, as 
well as a range of other courses. We provide professional security services across all sectors, 
such as VIP close protection, event security, retail, leisure, religious establishments and 
recruitment on a national basis.  
 
All our courses and services are provided across the UK and abroad. Our highly specialist 
team is dedicated to providing you with the best training and services, guaranteed. We are 
able to tailor our services to provide efficient and cost-effective services and security solutions 
to our clients. 
 
Some of the services we provide: 

• Door supervising 
• Close Protection 
• Event / special event / weddings  
• Hotel and leisure security 
• Residential security 
• Static guarding / building sites 
• Commercial and domestic security 
• Retail and industrial sites, construction sites 
• Asset security 
• Education establishments / hospitals / religious buildings 
• Red carpet events 
• Control VIP 
• Supervised travel 
• And more 

 
Our services are flexible to meet your needs, whether you require our security operatives on 
a long term or a short-term basis, or a few hours, or 24/7. We are able to tailor our services to 
provide efficient and cost-effective outsourced security solutions for our clients and any 
students visiting the UK or Europe.  
 
 
Close Protection 
Personal Close protection is very complex and can be a very demanding task. UK Security 
Training Group has experts in this field with many years of operational experience within 
the UK and overseas. All our Close Protection officers are First Aid trained. 
 
We have a team of male and female Close Protection officers whom provide the utmost degree 
of physical protection to our clients, with the utmost attention and absolute discretion, 
confidentiality is adhered to at all times. UK Security Training Group personnel have a 
distinguished working history in the UK and overseas, with many years’ experience in UK 
Military - Royal Military Police - Anti kidnapping Specialist - Anti Terrorism Specialist - Fire 
Arm Training Specialist.  
 



Our personnel and consultants have a distinguished history of leadership and service amongst 
which they have provided close protection/body guarding to A-list celebrities, business people, 
families, CEO’s, assets and facilities. We have experience in providing close protection for 
students and individuals from overseas and the Middle East that come to the UK for study or 
leisure or nights out, out trained staff can assist and guard their safety to ensure they have a 
pleasant trip.  
 
Some of the services that fall under close protection include: 
 

• VIP Protection: Escort/Travel Security 
• Low/High Profile Status 
• Residential Security Teams 
• Security Trained Chauffeurs 
• Surveillance & Anti-Surveillance 
• Threat & Risk Assessment 
• Security Systems Consultancy 
• Witness Protection 
• Conflict Management & Self-Defence 

 
 
VIP/Executive Fleet 
We can arrange executive vehicles with highly skilled and trained chauffeurs. These vehicles 
can be arranged for business or personal use at competitive rates and come with discretion & 
confidentiality. Our drivers have experience in all aspects of ground transportation and we can 
provide this service throughout the UK (London, Manchester Liverpool, Leeds, Scotland and 
other cities) and Europe (France, Germany, Italy, Spain, and other countries). 
 
If you have any questions or comments, do not hesitate to contact us for further information: 
 
Office: (0044) 161 505 0231 
Mobile: (0044) 742 254 3013 
Email: info@uksecuritytraininggroup.co.uk 
Website: www.uksecuritytraininggroup.co.uk 
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